
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

 ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ Ν. 162 
ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΤΗΣ 12 ΙΟΥΛΙΟΥ 2021-07-15 
(από την εκπρόσωπο του Συλλόγου μας Μελαμπιανάκη Ζέττα) 

 

 
Στη συνεδρίαση ήταν παρόντες/παρούσες οι: Δεκούλου Μαρίνα εκπρόσωπος της Ένωσης 

Γονέων, Μελαμπιανάκη Ζέττα εκπρόσωπος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ, Ασημάκος 

Γιώργος Πρόεδρος Εμπορικού Συλλόγου και ο Πρόεδρος και Αντιδήμαρχος Παιδείας Π. 

Συρίγος. Τηλεφωνικά δήλωσε την συμφωνία του σε όλα ο Μ. Σκουλάτος εκπρόσωπος 

ΕΒΕΝΣ.  

Α. Σχετικά με την έγκριση ταμειακού απολογισμού της ΕΣΕΠΕ-Πρωτοβάθμιας Σχολικής 

Επιτροπής 



Η εκπρόσωπος της Ένωσης Γονέων κατέθεσε λευκή ψήφο, σε συνέχεια της λευκής ψήφου 

της Ένωσης στη συνεδρίαση της ΕΣΕΠΕ, με αιτιολογία την κακή λειτουργία της. 

Η εκπρόσωπος του Συλλόγου μας κατέθεσε λευκή ψήφο με την παρακάτω αιτιολόγηση: 

 Δεν αμφισβητείται από την πλευρά μας το λογιστικό σκέλος του απολογισμού αλλά:   

1. Ενώ είναι θετικό το γεγονός ότι έχουν δοθεί αναλυτικοί πίνακες εσόδων-εξόδων καθώς και 

αναλυτικός πίνακας εξόδων για κάθε σχολείο, αυτοί οι πίνακες δεν δόθηκαν εγκαίρως, ώστε οι 

διευθυντές/τριες και προϊσταμένες να κάνουν τις παρατηρήσεις τους και να ελέγξουν το 

σύνολο των δαπανών τους. 

2. Υπάρχει μεγάλη μείωση εσόδων της Σχολικής Επιτροπής. Οι μεν τακτική (κρατική) 

επιχορήγηση είναι μειωμένη (από 283.273,82 ευρώ το 2019 σε 220. 181,72 ευρώ το 2020). 

Θα έπρεπε να διεκδικηθεί από το κράτος μεγαλύτερο κονδύλι και να μην παγιώνεται η 

κατάσταση ελλιπούς χρηματοδότησης. Ιδιαίτερα με την έναρξη της λειτουργίας της δίχρονης 

υποχρεωτικής αγωγής και εκπαίδευσης θα πρέπει να γίνουν άμεσα οι απαραίτητες ενέργειες 

για αύξηση της κρατικής χρηματοδότησης.  

3. Μεγάλη μείωση εσόδων υπάρχει και στην έκτακτη επιχορήγηση από το Δήμο. Από 110.938,54  

ευρώ για το 2019 σε μόλις  47.913,96 ευρώ το 2020. Με αυτή τη μείωση, η επιχορήγηση του 

Δήμου προς την ΕΣΕΠΕ, αντιστοιχεί ΣΧΕΔΟΝ  στην κάλυψη των εξόδων ΑΜΟΙΒΕΣ 

ΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ που ανέρχονται σε 35.033,42 Ευρώ. ΔΗΛΑΔΗ Ο ΔΗΜΟΣ 

ΕΔΩΣΕ ΣΤΗ ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 12.880,54 ΕΥΡΏ ΓΙΑ ΟΛΟΚΛΗΡΟ ΤΟ 2020. Είναι 

εύκολο να καταλάβει κανένας λοιπόν, γιατί τα σχολεία δεν είχαν αναλώσιμα, καθαριστικά, 

χαρτί φωτοτυπικού κλπ.  

4. Εξ αιτίας των παραπάνω, παρατηρείται και ελάχιστο ταμειακό υπόλοιπο (5.917,46 ευρώ το 

2020, ενώ το 2019 υπήρχε υπόλοιπο 28.577,72 ευρώ) και μας δημιουργείται ανησυχία ότι την 

επόμενη σχολική χρονιά, θα δημιουργηθούν προβλήματα στον εξοπλισμό των σχολείων.  

5. Δεν υπήρξε στη συνεδρίαση παρουσία του Προέδρου της ΕΣΕΠΕ ή του Λογιστή/τριας για να 

δώσει συγκεκριμένες απαντήσεις σε ερωτήσεις (πχ τι είδους υλικά είναι τα αναφερόμενα ως 

ΥΛΙΚΑ ΠΟΛΛΑΠΛΩΝ ΕΚΤΥΠΩΣΕΩΝ, τι έξοδα συμπεριλαμβάνονται στα 488,48 ευρώ για 

καθάρισμα μοκετών ΕΝΟΣ νηπιαγωγείου κα). 

Β. Για την έκτακτη επιχορήγηση των ΕΣΕ ΠΕ και ΔΕ με 15.000 ευρώ η καθεμιά.  



Ψηφίσαμε ΝΑΙ αφού ενημερωθήκαμε ότι πρόκειται για χρήματα που έχουν ήδη 

ξοδευτεί στα πλαίσια της υποχρεωτικής αντικατάστασης του αθλητικού υλικού, που 

έγινε λόγω αλλαγών στις προδιαγραφές. 

Γ. Για την έγκριση κάλυψης δαπανών για τη λειτουργία παραρτημάτων νηπιαγωγείων 

και την έγκριση κάλυψης δαπανών για τη λειτουργία ΤΕ στη Δευτεροβάθμια. 

Ψηφίσαμε ΝΑΙ, αφού ενημερωθήκαμε ότι πρόκειται για την τυπική διαδικασία που 

προϋποθέτει να υπάρξει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για ανάληψη δαπανών, για να 

γίνει η ίδρυση των Παραρτημάτων και των ΤΕ.   

Στο πλαίσιο του τελευταίου θέματος, θέσαμε και πάλι τα παρακάτω ζητήματα: 

 Ο ΜΟ 275 παιδιά σε 11 αίθουσες είναι 25. ΔΕΝ ΧΩΡΑΝΕ. Ιδιαίτερα οι 

ΠΡΟΚΑΤ αίθουσες είναι μικρές.  

Απάντηση: Τα παράπονά σας στο Υπουργείο Παιδείας που έχει βάλει όριο το 25. Θα 

έχουμε 14 αίθουσες και όχι 11. Όταν κρίνουμε ότι είμαστε έτοιμοι θα ενημερωθούν οι 

Προϊσταμένες.   

 Πρέπει να βρεθούν άλλοι χώροι για το κέντρο της Νέας Σμύρνης και να μην 

μετακινούνται τα παιδιά του 7ου Νηπιαγωγείου στα 2 χιλιόμετρα και του 11ου 

Νηπιαγωγείου στο 1 χιλιόμετρο.  

Απάντηση:  Έχουμε αρνητική απάντηση από το ΔΣ της ΓΕΧΑ και από το ΔΣ των 

Προσκόπων. Δεν υπάρχουν άλλες λύσεις.  

 Τα νηπιαγωγεία χρειάζονται επιπλέον υλικά. Να ζητηθεί από τις Προϊσταμένες 

να καταγράψουν και να στείλουν τις ανάγκες των Παραρτημάτων.  

Απάντηση: Να δουν την σύμβαση για τις αίθουσες και τον εξοπλισμό και να πουν τι 

παραπάνω χρειάζεται.   

 


